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BO-VEST – Styringsdialog 2020 – Referat af møde den 15.12.2020 kl. 11,30-13,00 

 

Deltagere:  

 

For BO-VEST:   Vinie Hansen, Bestyrelsesformand (VH) 

  Ulrik Brock Hoffmeyer, Direktør (UBH) 

 

For Glostrup Kommune:  Martin Roed, Direktør (MR) 

  Ole Rønsholdt, Chefkonsulent (OR) 

 

Dagsorden:  

 
1. Gennemgang af styringsrapport for 2019 
2. Gennemgang af revisionsprotokollat for 2019 
3. Fokuspunkter for 2021 
4. Mulighed for nybyggeri af almene boliger i Glostrup 
5. Næste års styringsdialog 
6. Eventuelt  

 

Styringsrapport 2019:  

 

Styringsrapporten blev gennemgået og suppleret med tiltag gennemført i 2020.  

 

Af væsentlige forhold blev nævnt (UBH):  

 

• Indkøring af BO-VITA (tidl. Lejerbo København) er gennemført i 2020 

• Der arbejdes med implementering af administrative robotter til 

klagesagsbehandling, administration, økonomi, etc.  

• Der arbejdes med forsøg med ny afregningsform for energiforbrug 

• Planlagte effektiviseringer 2020 er i mål 

• Indførelse af årlige konferencer for beboerdemokrater 

 

Styringsrapporten blev godkendt.  
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Revisionsprotokollat 2019 

 

Bemærkninger om afskrivning på driftsmidler og kontrol med serviceleverandører 

blev drøftet, men ellers gav revisionsprotokollatet ikke anledning til bemærkninger.   

 

Regnskab 2019 er dermed godkendt.  

 

Fokuspunkter for 2021 

 

Af fokuspunkter for 2021 blev nævnte (VH og UBH):  

 

• Nybyggerier  

• Renoveringsprojekter 

• 5 boligsociale projekter 

• Spekulationsfrie andelsboliger 

• Løbende organisationstilpasninger  

 

Nybyggeri af almene boliger i Glostrup 

 

MR redegjorde for byudviklingsplanerne i Glostrup for den kommende årrække.  

 

For nuværende er der planer om nye og fortættede boligområder, men der er ikke 

specifikt indtænkt nye almene boliger i planerne. Udviklingen kommer dog til at 

tage en årrække, så det kan naturligvis ændre sig hen ad vejen.  

 
Næste års styringsdialog 

  

Næste års styringsdialog vil blive berammet på samme tidspunkt næste år. 

 

Eventuelt  

 

Ikke noget under eventuelt.  

 

 

 

 

 

 

/Ole Rønsholdt 


